



## ADDENDUM # 2

**Date:** October 19, 2022

**Project:** Siding Installation for Building # 40

---

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

---

### 1. Cover page of the invitation to Tender

**REPLACE:**

“Solicitation closes at 2:00 PM, Eastern Daylight Time on October 19, 2022 (...)”

**BY:**

Solicitation closes at 2:00 PM, Eastern Daylight Time on October 26, 2022.

---

**All other terms and conditions remain the same.**



## ADDENDUM # 2

**Date:** Le 19 octobre 2022

**Projet:** Installation de revêtement pour le bâtiment # 40

---

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&R antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

---

### 1. Page couverture de l'appel d'offre

**REPLACER :**

« L`invitation prend fin à 14:00, Heure avancée de l'Est le 19 octobre 2022 (...) »

**PAR :**

L`invitation prend fin à 14:00, Heure avancée de l'Est le 26 octobre 2022.

---

**Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.**